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PROTOKÓŁ NR XL/13 

z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 

odbytej w dniu 25 października 2013 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

Ustawowa liczba radnych 29 

Stan faktyczny radnych  29 

Radni obecni    28 

 

Porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie XL sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XL sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie informacji o działalności Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego            

w Zgierzu na terenie Powiatu Zgierskiego.  

6. Organizacja oświaty w Powiecie Zgierskim z uwzględnieniem wyników egzaminów 

zewnętrznych. 

7. Przedstawienie informacji przez Przewodniczącego Rady Powiatu oraz Starostę 

Zgierskiego, o której mowa w art. 25c ust. 12 ustawy o samorządzie powiatowym.  

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały Nr XXXI/290/12 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 30 listopada           

2012 r. w sprawie ustalenia godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Zgierskiego na rok 2013; 

b) powierzenia Gminie Miasta Głowna prowadzenia zadań publicznych Powiatu 

Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 

administracyjnych miasta Głowna oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla 

Gminy Miasta Głowna w celu realizacji przejętych zadań; 

c) powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa prowadzenia zadań publicznych Powiatu 

Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 

administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla 

Gminy Miasta Ozorkowa w celu realizacji przejętych zadań. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

10. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Oświadczenia i wnioski radnych. 

13. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi.  

14. Zamknięcie obrad XL sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Józef Dziemdziela otworzył XL sesję Rady Powiatu Zgierskiego                   

o godz. 10
07

.  

Stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Powitał radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu oraz gości. Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 



2 

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady oświadczył, iż realizując zapis art. 15 ust. 9 ustawy z dnia 5 czerwca 

1998 r. o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia  

17 października 2013 r., wprowadza do porządku obrad XL sesji projekty uchwał  

w sprawach:  

1) uchwalenia programu współpracy Powiatu Zgierskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2014; 

2) podwyższenia wysokości świadczenia pieniężnego na zagospodarowanie dla osoby 

usamodzielnianej; 

3) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łódzkiemu Wschodniemu; 

4) zmiany uchwały nr XXXII/316/12 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2012 r.             

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2013; 

5) zmiany uchwały nr XXXII/315/12 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2012 r.           

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 

2013-2022. 

 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XL sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XL sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie informacji o działalności Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego              

w Zgierzu na terenie Powiatu Zgierskiego.  

6. Organizacja oświaty w Powiecie Zgierskim z uwzględnieniem wyników egzaminów 

zewnętrznych. 

7. Przedstawienie informacji przez Przewodniczącego Rady Powiatu oraz Starostę 

Zgierskiego, o której mowa w art. 25c ust. 12 ustawy o samorządzie powiatowym.  

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały Nr XXXI/290/12 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 30 listopada            

2012 r. w sprawie ustalenia godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Zgierskiego na rok 2013; 

b) powierzenia Gminie Miasta Głowna prowadzenia zadań publicznych Powiatu 

Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 

administracyjnych miasta Głowna oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla 

Gminy Miasta Głowna w celu realizacji przejętych zadań; 

c) powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa prowadzenia zadań publicznych Powiatu 

Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 

administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla 

Gminy Miasta Ozorkowa w celu realizacji przejętych zadań; 

d) uchwalenia programu współpracy Powiatu Zgierskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2014; 

e) podwyższenia wysokości świadczenia pieniężnego na zagospodarowanie dla osoby 

usamodzielnianej; 

f) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łódzkiemu Wschodniemu; 

g) zmiany uchwały nr XXXII/316/12 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 28 grudnia 

2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2013; 

h) zmiany uchwały nr XXXII/315/12 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 28 grudnia 

2012 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2013-2022. 
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9. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

10. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Oświadczenia i wnioski radnych. 

13. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi.  

14. Zamknięcie obrad XL sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Radni otrzymali ustalony porządek obrad. 

 

Ad. 3 

Uwag do protokołu z XXXIX sesji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXXIX sesji. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła.  

 

Ad. 4 

Radny Krzysztof Kozłowski złożył interpelację dotyczącą informacji o zwolnieniach 

pracowników w działającej na terenie Ozorkowa spółce Fassaden Glas Technik Polska S. A.  

i udzielenia pomocy osobom zwolnionym. 

Interpelacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Radna Lidia Elert złożyła interpelację odnośnie realizacji wniosku Komisji Rewizyjnej. 

Interpelacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Radny Tomasz Jędrzejczak skierował pytanie do wszystkich zebranych na sali obrad                  

„czy lubicie państwo zmiany bytowe. Oczywiście, jeżeli ktoś wygra na loterii lub dostanie 

piękny spadek to - znam odpowiedź - każdy powie, że tak. Natomiast jeżeli byśmy się mieli 

przenosić z miejsca na miejsce i to często, odpowiedź by była zgoła odmienna. Jeśli chodzi            

o maluchów to dzieciaki też nie lubią się przenosić z grupy do grupy w przedszkolu, jeśli 

chodzi o szkołę z klasy do klasy też dzieciaki nie lubią się przenosić – no chyba, że im się 

krzywda dzieje, ale nie mówimy o takich przypadkach. Jeśli chodzi o osoby starsze na pewno 

jest to spotęgowane. Te osoby starsze na pewno nie lubią zmian. Każdy z państwa ma 

rodzinę, zna osoby starsze i tam, jeżeli ktoś zapuści swoje korzenie naprawdę chciałby, żeby 

te korzenie już rozeszły się i żeby była oaza spokoju, ciszy i żeby mu nie przeszkadzano.” 

Następnie radny oznajmił, że na dzisiejszą sesję przyjechała grupa mieszkańców                            

i pracowników z Domu Pomocy Społecznej z Głowna, ludzi, których bardzo dobrze zna,                

o których mógłby powiedzieć, że są jego rodziną. Przyjechali, żeby móc się z radnymi 

podzielić swoimi uwagami, ale też i prosić tu o pewien kierunek, taki który umożliwi im 

stabilizację, który umożliwi im w jakiś sposób to, że będą czuli spokój i opanowanie, czego 

nie można dzisiaj powiedzieć, bo dzisiaj jest stres, jest napięcie, są obawy, czasami jest                 

i strach. Uważa, że te uwagi dzisiaj będą skierowane do Zarządu Powiatu głównie, ale też do 

radnych, o to żeby wspólnie zastanowić się nad problemem i te problemy rozwiązać, wyjść 

naprzeciw. W związku z tym radny wnioskował, aby w tym punkcie grupa mieszkańców                 

i pracowników DPS w Głownie mogła zabrać głos. Są to osoby starsze i z tej racji bardzo 

poprosił o taką możliwość. Zdaje sobie sprawę z tego, że jest to nietypowa prośba, natomiast 

ze względu na wiek prosi o zrozumiałość, a zarazem prosi o wysłuchanie i wyciagnięcie 

pozytywnych wniosków ze strony radnych.  
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Przewodniczący Rady wskazał, że porządek obrad przewiduje w jednym z końcowych 

punktów wystąpienia osób niebędących radnymi. Niemniej jednak oczywiście, w drodze 

wyjątku, przychyli się do wniosku radnego i udzieli głosu osobom w tym punkcie, jeżeli nie 

będzie sprzeciwu ze strony radnych. Jednocześnie poprosił, aby wystąpienia nie przerodziły 

się w dyskusję na temat sytuacji w DPS w Głownie.   

 

Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Mieszkaniec DPS w Głownie Zdzisław Gołąbek wypowiedział się następująco: „Dziękuję za 

udzielenie mi głosu. Jestem bardzo wdzięczny Radzie. Reprezentuję tutaj Dom Pomocy 

Społecznej w Głownie. Nazywam się Gołąbek Zdzisław, mieszkam w tym Domu już od 7 lat. 

Jestem Przewodniczącym Rady Mieszkańców i w ich imieniu chciałbym tutaj przedstawić 

naszą sytuację. To co powiedział mój przedmówca (radny) jest rzeczywiście prawdą.                  

Jest bardzo duże zniecierpliwienie, jest bardzo duża nerwowość w naszym Domu                           

i niepewność, bo tymczasowość. Mam nadzieję, że dzisiejsze posiedzenie Rady podejmie 

właściwe decyzje i uspokoi to wzburzenie i niepewność. Jak pisaliśmy w listach, podpisanych 

przez mieszkańców, do Starostwa w sierpniu i województwa we wrześniu, jeśli Dom nie 

będzie prowadzony przez Mariusza Kokocińskiego Prezesa Fundacji „Swoboda” to sytuacja 

może być tragiczna. Prezes Mariusz Kokociński wygrał przetarg i zawarta została dzierżawa 

na 3 lata. Do końca 2012 roku sytuacja zdawała się być stabilna. Prezes, w oparciu o umowę              

i zapewnienia Starostwa (w prasie i telewizji), że obiekt będzie mu sprzedany, poczynił 

zdecydowane przedsięwzięcia dla utrzymania oraz poprawy warunków bytowych 

pensjonariuszy. Przejmując Dom, w niedobrym stanie, zderzył się rzeczywiście z olbrzymimi  

trudnościami. Sprawa wyżywienia - poprzedni właściciel, który prowadził kuchnię zabrał 

część urządzeń i naczyń i trzeba było coś przedsięwziąć, żeby tym ludziom dać jeść. Zakupił 

urządzenia, prowadzi kuchnię i catering. Posiłki są na prawidłowym poziomie. Sprawa 

ogrzewania - również dokonał zmiany, też olbrzymimi kosztami, z oleju opałowego na pelet. 

Zabezpiecza to nam lepsze ogrzewanie, już od przynajmniej 2 miesięcy prawidłowo zaczyna 

funkcjonować. Pomieszczenia…” 

  

Przewodniczący Rady przerwał wypowiedź. Poprosił o przedstawienie problemów, 

wniosków, co skłoniło osoby do przybycia na sesję i o co apelują do radnych. Dzisiaj żadne 

decyzje w sprawie DPS w Głownie nie będą podejmowane – nie ma w porządku obrad 

takiego punktu.   

 

Pan Zdzisław Gołąbek kontynuując powiedział: „Dobrze. Ja chciałem tylko przedstawić,             

że myśmy pisali pisma do Starostwa, pisaliśmy pisma do województwa podpisane przez 

większą część załogi i nie mamy żadnej odpowiedzi. Nikt nie fatygował się do nas, żeby nam 

wyjaśnić co jest co. Jakie my mamy wnioski? Prosimy, żeby sprawa przekazania Domu 

Mariuszowi Kokocińskiemu - Fundacji „Swoboda”, jeśli niemożliwa jest sprzedaż,                              

a rozmawialiśmy również z przedstawicielem województwa, że są takie przeszkody 

zarządzenia, że nie można bezpośrednio sprzedać, to właściwa forma powinna być tutaj 

określona, przedłużenia dzierżawy na dłuższy okres czasu. 10 lat czy ewentualnie nawet 

bezterminowo, żeby ten ktoś, kto prowadzi ten Dom był pewien, że to co włoży po prostu 

będzie stałe. Idzie zima. Przejęcie Domu przez innego użytkownika, (bo słyszałem, że jeżeli 

dalsza dzierżawa będzie przedłużona czy wprowadzona to będzie przetarg) może 

spowodować duże kłopoty z posiłkami, ogrzewaniem i ciepłą wodą. Szacowna Rado i obecni 

radni, czy możecie wziąć na swoje sumienie, jak i odpowiedzialność za los 60 pensjonariuszy, 

ludzi starszych, schorowanych, często bez rodzin oraz wielu pracowników obsługi. Ktoś, kto 

przyjdzie nowy, będzie zupełnie inna sytuacja, nie będziemy wiedzieli co się stanie                      

w dalszym ciągu. Brak wyżywienia, bo przecież w końcu to nie są w tej chwili urządzenia 

Domu. Ogrzewanie - idzie zima może spowodować konieczność przeniesienia ludzi do 
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innych domów. My się tym martwimy. Jeżeli jest możliwość to prosimy, żeby Rada ustaliła 

formę przejęcia tego Domu przez Fundację „Swoboda”, która musi mieć pewność, na dłuższy 

okres czasu, że będzie mogła prowadzić ten Dom.” 

Pisemna wersja wypowiedzi stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Mieszkanka DPS w Głownie Romana Rotkiewicz oznajmiła: „W Domu naszym jestem już   

11 lat. Jestem z pobytu bardzo zadowolona i uważam, że prowadzenie naszego Domu przez 

Pana Kokocińskiego jest w porządku. Dziwię się tylko bardzo, że Starostwo bierze pod 

uwagę anonimy, a nie bierze pod uwagę naszych wypowiedzi - my mamy chyba najwięcej do 

powiedzenia. Jest nam naprawdę bardzo dobrze i chcielibyśmy, ja (w imieniu mieszkańców) 

proszę o udostępnienie nam w dalszym ciągu, żeby Fundacja „Swoboda” nami zarządzała.”  

 

Kierownik Administracyjny w DPS w Głownie Ewa Dobruchowska przekazała,                             

że przyjechali tutaj, ponieważ również czują się zaniepokojeni całą sytuacją, jaka ma miejsce. 

Fundacji kończy się dzierżawa i w związku z tym są tutaj. Poprzez ten czas półtoraroczny, 

kiedy Fundacja „Swoboda” działa na terenie DPS pracownicy dostali podwyżki, o których tak 

naprawdę  mogli pomarzyć będąc stricte pod władzami Starostwa. Pracownicy poprzez to,            

że są zaniepokojeni szukają różnych rzeczy. Znaleźli interpelacje radnego Zaborowskiego, 

które tak naprawdę szkalują ich DPS. „Chodzi o Pana Bukowieckiego. To nie jest prawda i to, 

że tak naprawdę sprawę jednego mieszkańca stawia się nad ogół, to jest zastanawiające. Mało 

tego Pan radny u nas nigdy nie był w Domu Pomocy Społecznej, przynajmniej nie widziałam 

Pana i bardzo serdecznie Pana zapraszamy, żeby Pan zobaczył tak naprawdę, jak to wszystko 

wygląda od kuchni i bez zapowiedzi zapraszamy bardzo serdecznie. Nie wiem czy kierują 

Pana jakieś prywatne przesłanki, a pan Bukowiecki jest tylko jak gdyby przykrywką tego 

wszystkiego. Nie podoba nam się to i też mamy coś do powiedzenia. Jest nas 40 

pracowników i tak naprawdę zwiększyła się liczba pracowników w DPS od wtedy, od kiedy 

przejęła nas Fundacja „Swoboda”. Po to, żeby podnieść standard życia tych ludzi została 

przyjęta dodatkowo 1 pielęgniarka, 2 opiekunów i 1 terapeutka, żeby po prostu to wszystko 

funkcjonowało jak należy.  

I w zasadzie pokrótce chciałaby jeszcze jedną rzecz powiedzieć, a w zasadzie skierować 

prośbę do Pana Starosty. Wiemy, że przetarg na zadanie własne Starostwa wygrała Fundacja 

„Swoboda” Pan Kokociński łącznie z wiceprezesami  Wesołowskim i Wasilewskim 

prowadzenie DPS w Głownie i bardzo byśmy poprosili, żeby nadal ta współpraca właśnie 

była z Fundacją. My nie chcemy, jako pracownicy, być przerzucani co półtora roku do 

nowego podmiotu i uczyć się tego podmiotu od nowa, bo dla nas to była ciężka sytuacja. 

Zresztą to jest też dodatkowa praca dla państwa. I w związku z tym bardzo proszę                         

o postawienie się w naszej sytuacji, w naszej roli jako pracowników, mieszkańców                         

i wyciagnięcie takich naprawdę wartościowych stron. Naprawdę nie działamy przeciwko 

mieszkańcom i to co mówi jedna osoba, będąca 4 miesiące, nie może zaburzyć tego, na co 

pracowaliśmy przez 15 lat. Ja jestem pracownikiem w DPS od lat 10 i powiem szczerze, że to 

co napisał Pan radny mnie to szokuje i nie tylko mnie (jestem jak gdyby przedstawicielem 

pracowników). Więc myślę, że przede wszystkim, nie wiem, zapraszaliśmy tutaj państwa ze 

Starostwa do nas, żebyście z nami porozmawiali. Nikt się nie zgłosił. Czujemy się nie fajnie.              

I w związku z tym nasza prośba. Proszę potraktować nas poważnie.”  

 

Pracownik DPS w Głownie powiedziała, że jest Rosjanką, ale ma kartę stałego pobytu                   

i pracuje w DPS w Głownie. Musiała uciekać ze swojego kraju z środkowej Azji 20 lat temu, 

żeby przeżyć. Znalazła się w Polsce. 15 lat bała się, nie czuła się pewna, że chce mieć 

obywatelstwo polskie.  I teraz dopiero, kiedy pracuje w Fundacji ma pewność, że chce zostać 

obywatelką Polski - zbiera dokumenty. W wieku 55 lat czuje, że dopiero teraz będzie 

spokojna o jutrzejszy dzień, będzie mogła zaprosić swoją rodzinę i ma zapewnienie, że jutro                         
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i pojutrze i za 10 lat będzie miała dobrze. Przedtem pracowała w szkole i nie miała takiej 

pewności, a teraz ma. Jej wydaje się to bardzo ważne.  

 

Mieszkaniec DPS w Głownie podał, że jest mieszkańcem Domu od 1998 r. „Jak wiemy lata 

niszczą nas, niszczą obiekty i domy. Prosimy bardzo o umożliwienie nam jakiś remontów,                

bo w tej chwili nie możemy nawet umalować mieszkania, bo nasz przewodniczący,                        

nasz gospodarz nie ma na to uprawnień. Bardzo proszę o umożliwienie nam remontów,                   

bo naprawdę zniszczy się to co jest.” 

 

Dyrektor DPS w Głownie przy Fundacji „Swoboda” podkreśliła, że pracuje w tej placówce  

15 lat. Zabiera głos w imieniu mieszkańców i pracowników tego Domu z prośbą,                      

aby Fundacja „Swoboda” mogła dalej prowadzić ich placówkę. Pracownicy i mieszkańcy 

obawiają się o przyszłość jutrzejszego dnia. Nie chcą żadnych zmian i przeżywania kolejnego 

stresu. „Państwo zasiadający na dzisiejszej sesji niebawem pewnie też będą przeżywać stres      

w związku ze zbliżającymi się w przyszłym roku wyborami. Apeluję o to, abyśmy my w tym 

roku doszli do porozumienia z państwem na dzisiejszej sesji, państwo możecie liczyć na nas           

i na nasze głosy, a także głosy naszych rodzin w roku wyborczym. Apeluję również do 

państwa, że starość nikogo nie ominie, starych drzew się nie przesadza i co roku w DPS 

zmian się nie wprowadza. Proszę o to, aby Fundacja „Swoboda” dalej prowadziła naszą 

placówkę.” 

 

Starosta Zgierski Krzysztof Kozanecki przyznał, że z dużą ulgą przyjął informację o tym,             

iż pensjonariusze w DPS w Głownie są traktowani bardzo dobrze. Bo to jest najważniejsza 

sprawa, aby pensjonariusze  wszystkich domów pomocy społecznej byli traktowani jak 

najlepiej i żeby ta jesień życia upływała im w jak najlepszych warunkach. „Doskonale 

zdajemy sobie sprawę, że wszelkie zmiany w waszym życiu, albo wokół was mogą budzić 

jakieś niepokoje, mogą budzić zastanowienie się nad przyszłością. Na dzisiaj jedno jest 

pewne Zarząd Powiatu Zgierskiego  nie będzie występował do Rady Powiatu Zgierskiego              

o sprzedaż jakiegokolwiek domu pomocy społecznej. Ta formuła na dzisiaj została 

wyczerpana i z różnych przyczyn, także i formalno prawnych, z takiej filozofii myślenia 

wycofujemy się. Natomiast  zastanawiamy się cały czas nad nową formułą prowadzenia  

domów pomocy społecznej przez instytucje, którym to zadanie powierzymy do wykonania. 

Uwagi państwa weźmiemy pod uwagę, zastanowimy się nad tym i w najbliższym czasie, 

odpowiednim do sprawy, zostaną decyzje podjęte. Obiecuję, że nie ucierpią na tym przede 

wszystkim pensjonariusze, a i sprawy pracownicze będą pod naszą stałą opieką.”       

 

Opinie do materiałów zgłoszonych na XL sesję stanowią załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad. 5 

Informacja o działalności Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Zgierzu na 

terenie Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego w Zgierzu Jarosław Karolewski przedstawił 

informację. 
 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego                       

i Infrastruktury Przestrzennej do informacji. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że otrzymał prośbę od Inspektora o dofinansowanie 

ewentualnie etatu na obsługę prawną. Pismo zostało przekazane do Zarządu Powiatu 

Zgierskiego. Jeżeli Zarząd znajdzie możliwości prawne i finansowe to ma nadzieję, że nic nie 

będzie stało na przychylenia do tej prośby. 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej radny 

Tadeusz Iwaniuk przekazał, że Komisja na posiedzeniu także apelowała do Zarządu Powiatu 

Zgierskiego o jakąkolwiek pomoc PINB oczywiście w miarę możliwości prawnych.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie informację. 

Za przyjęciem głosowało  27 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła.   
 

Ad. 6 

Informacja o  organizacji oświaty w Powiecie Zgierskim z uwzględnieniem wyników 

egzaminów zewnętrznych stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Starostwa Powiatowego w Zgierzu 

Jacek Brzeziński przedstawił informację. 
 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu                        

i Rekreacji do informacji. 

 

Radny Tadeusz Iwaniuk oznajmił, iż przeraża go sytuacja taka, że na ilość uczniów 

technikum do matury przystępuje połowa, z tego zdaje połowa, a do egzaminu 

potwierdzającego kwalifikacje zawodowe dla absolwentów techników przystępuje z 5 osób,  

z tego zdaje połowa. Czyli niektóre szkoły wypuszczają 2 czy 3 techników rocznie w branży. 

Gdzieś chyba pogubiono kierunki i sens organizowania tego typu kształcenia, bo patrząc                

od strony rynku to jest absurd.   

 

Radny Bogdan Jarota podkreślił, że przedmiotowe sprawozdanie zostało przygotowane                

w sposób czytelny i przedstawione perfekcyjnie. Przypomniał, że przy omawianiu 

sprawozdania w roku ubiegłym zwracał na to uwagę, ale nie zostało to uwzględnione, chodzi 

o liczbę uczniów odjeżdżających poza teren powiatu. Jest to bardzo istotny element. Są dwa 

takie czynniki niekorzystne w ilości uczniów. Jeden to naturalny spadek demograficzny,               

z którym niestety nic zrobić nie można, bo wiadomą rzeczą jest, że młodzieży ubywa i jak 

podane jest w sprawozdaniu przez 8 do 10 lat ubywać będzie jeszcze. W związku z czym 

można sobie wyobrazić, co stanie się ze szkołami ponadgimnazjalnymi na terenie powiatu za 

kilka lat. Drugi element, na który powiat może mieć wpływ to właśnie liczba młodzieży 

odjeżdżających poza teren tj. do Łodzi, Łowicza czy Łęczycy – to takie naturalne kierunki 

emigracji. Ma to bardzo niekorzystny wpływ na finanse, bo z każdym odjeżdżającym 

uczniem odjeżdża również subwencja. Niepokojące na pewno jest to, że  przez ostatnie lata 

był spadek dotowania szkół przez budżet powiatu, natomiast w tym roku mamy                                                                                                                                                                                                                                              

dość znaczny wzrost (chyba 37% w stosunku do poprzedniego roku).  

Następnie radny odniósł się do wyników egzaminu potwierdzającego kwalifikacje zawodowe. 

Nie będą chodzić uczniowie do szkoły, rodzice nie będą wysyłać dzieci do takich szkół, gdzie 

nie będzie zdawalności egzaminów. Można oczywiście tutaj usprawiedliwiać, że te egzaminy 

są mniej istotne, bardziej istotne, ale już w technikach powiat odbiega o 4% od średniej 

wojewódzkiej, a jeżeli odjąć Bratoszewice, które bezsprzecznie tutaj w tej analizie są 

najlepsze ze wszystkich szkół zawodowych  techników w powiecie, to w przyszłym roku ten 

wskaźnik będzie bardzo zły, bo najprawdopodobniej będzie to już kilkanaście procent poniżej 

średniej wojewódzkiej. Powiat pozbył się Bratoszewic. Czy słusznie to już jest zupełnie inna 

kwestia.  
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Radny zwrócił także uwagę na powtarzalność ofert edukacyjnych. Ze sprawozdania wynika, 

że praktycznie w każdej szkole powtarza się technik informatyk, technik logistyk, technik 

handlowiec itd. Należy się chyba zastanowić czy ta oferta edukacyjna w szkołach 

ponadgimnazjalnych powiatu  nie jest zbyt uboga tzn. czy tych zawodów nie ma może za 

mało. Mimo, że jest ich sporo to niestety one się powtarzają w poszczególnych szkołach.  

Kwestią następną jest baza praktycznej nauki zawodu. Jest jeden przypadek zdawalności                

w Zespole Szkół Nr 1  w Głownie  - zero technik mechanik. Trzeba tu zauważyć, że najpierw 

wydzierżawiono warsztaty, a teraz je sprzedano. W związku z czym efekt jest tu widoczny            

w sprawozdaniu. Jeżeli dzieci nie będą się miały na czym nauczyć to się nie nauczą i nie 

zdadzą tego egzaminu i wiadomą rzeczą, że taki kierunek w przyszłości niestety musi 

zaniknąć. Czy to jest słuszna sprawa? Chcąc utrzymać szkolnictwo zawodowe trzeba dbać           

o bazę praktycznej nauki zawodu, bo jest to warunek nieodzowny do odpowiedniego 

przygotowania młodzieży do zawodu i oczywiście potem do zdania egzaminu. 

   

Przewodniczący Rady odnosząc się do sprawy zdawalności egzaminu maturalnego                          

i egzaminu potwierdzającego kwalifikacje zawodowe uważa, że w sprawozdaniu oprócz 

liczby osób przystępujących do egzaminu i liczby osób zdających ten egzamin powinno być 

podane ile osób było absolwentami. Wtedy jest porównanie.  

Następnie podzielił pogląd radnego Bogdana Jaroty co do oferty edukacyjnej. Być może 

należałoby przeprowadzić analizę, dlaczego młodzież wybiera szkoły o takim samym 

kierunku kształcenia poza terenem powiatu. Niestety o ucznia teraz trzeba dbać.  

 

Radna Zofia Ogórek nadmieniła, że zawsze w styczniu i to od lat Komisja Oświaty i Zarząd 

Powiatu przyjmuje zaproponowane kierunki kształcenia przez dyrektorów szkół. Propozycji 

jest zawsze dużo. Nie zdarzyło się jeszcze, żeby Zarząd Powiatu nie zaakceptował propozycji 

dyrektorów. Trzeba jednak pamiętać, że za propozycją kierunków idą oddziały. Wybór należy 

do młodzieży i to ona decyduje o tym, jakie oddziały w danej szkole zostaną utworzone.  

Następnie radna podniosła sprawę wynagrodzeń pracowników niepedagogicznych.                    

W wyniku dokonanej analizy przez Wydział Oświaty od roku 2014  czterem osobom, trzeba 

będzie wypłacać dodatek wyrównawczy do obowiązującej najniższej kwoty krajowej.                   

To naprawdę są minimalne pieniądze, które te osoby otrzymują. W związku z tym radna 

zwróciła się z prośbą do Starosty i Zarządu o rozważenie możliwości podwyższenia 

wynagrodzeń pracownikom niepedagogicznym, przynajmniej tak, żeby tych dodatków 

wyrównawczych już nie było.  

    

Starosta zaznaczył, że w wypowiedziach radnych dotyczących komentarza do 

przedstawionego sprawozdania bije prawda, która uzupełnia o wiele elementów to 

sprawozdanie. Jednak i tej prawdzie należy się pewien komentarz. Faktem jest, że budynek 

warsztatów szkoły w Głownie został sprzedany, ale już od wielu, wielu lat ten budynek na 

warsztaty nie był wykorzystywany, tylko był wynajmowany firmom głowieńskim na 

prowadzenie przez nich działalności gospodarczej. Radny Bogdan Jarota był łaskaw 

zauważyć, że niedobrze było, kiedy tej dopłaty do subwencji oświatowej w latach 

poprzednich było mało, jednocześnie powiedział, że jest teraz źle, bo tej dopłaty jest dużo, 

dożo więcej. Także Starosta nie wie, jak tu zadowolić radnego. Który poziom dopłaty byłby 

dla radnego satysfakcjonujący. Zarząd Powiatu stara się bardzo racjonalizować wydatki na 

oświatę, bo z jednej strony oczywiście zdaje sobie sprawę, jak ważna oświata jest, nie tylko 

dla małych ojczyzn gmin, miast i powiatów, ale  w ogóle dla całego kraju, ale jednak cały 

czas należy brać pod uwagę, że oświata jest jednym z elementów zadań, które stoją przed 

powiatem. Stąd takie, a nie inne Zarządu działania.  

Jeśli chodzi o nabory to Starosta wiele razy już o tym mówił, że niestety dodatkowym 

negatywnym czynnikiem zmniejszającej się demografii stały się kłopoty z tym naborem,                  

o którym mówi się emigracji dzieci powiatowych do szkół ponadgimnazjalnych spoza terenu 
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Powiatu Zgierskiego. To jest niestety fakt i średnia tej emigracji to jest poziom 30% całej 

populacji. Gdyby założyć hipotetycznie, że te dzieci zostają w powiecie i 100% populacji 

dzieci powiatowych jest w szkołach powiatowych, to wychodziłoby z matematycznego 

przeliczenia, że nie trzeba by było do subwencji oświatowej dopłacać. Należy zauważyć,               

że  w wielkiej Łodzi też jest mniejsza demografia dzieci i szkoły jeszcze do niedawna 

niedostępne dla dzieci powiatowych teraz dla nich stały się otwarte i zachęcają. A robią to 

bardzo skutecznie, bo pokazują, iż wykładowcami w ich szkołach są bardzo często 

pracownicy naukowi wyższych uczelni, więc i ewentualnie przyszła edukacja też dla nich się 

wydaje bardziej wyrazista. Do tego dochodzi taki zupełnie naturalny sposób myślenia 

młodych ludzi, by jak najszybciej oderwać się spod opieki rodziców i jednak w jakiejś tam 

szkole pozamiejskiej uczyć się, no i niestety mamy takie sytuacje, że dzieci nam uciekają.             

Z badań wynika, że najwięcej ubywa nam dzieci w Ozorkowie. Nawiązując do interpelacji 

radnego Krzysztofa Kozłowskiego miasto Ozorków jest w bardzo trudnej sytuacji obecnie, bo 

i dużo dzieci ucieka z tego miasta. Niektóre firmy mają duże kłopoty i zmniejszają 

zatrudnienie bądź w ogóle wysyłają ludzi na bezrobocie i zmniejsza się ludność tego miasta. 

Ostatnie wyniki z 30 września pokazują, iż Ozorków ma mieszkańców ok. 19 700. Jeszcze 

niedawno liczba mieszkańców przekraczała 22 000. Zarząd przygląda się tej sytuacji, stara się 

pomóc, ale wiadomo, że powiat ma tu dość ograniczone możliwości. Zatem walka o ten 

najwyższy nabór oczywiście jest tutaj i naszą rolą i rolą dyrektorów. Racje ma 

przewodnicząca Komisji Oświaty, że Zarząd akceptuje propozycje dyrektorów dotyczące 

nowych kierunków specjalizacji klas zawodowych, ale nabór je weryfikuje. Nikt nie podejmie 

decyzji o utworzeniu klasy dla 5 czy 6 uczniów, bo nikogo na to nie stać.  

Co do wynagrodzeń pracowników niepedagogicznych to one są faktycznie niskie. W związku 

z tym Starosta złożył obietnicę, że Zarząd pracuje nad tym i prawdopodobnie w projekcie 

przyszłorocznego budżetu znajdzie się kilku procentowa podwyżka dla tej grupy zawodowej.    

 

Radny Bogdan Jarota wyjaśnił, że został źle zrozumiany, gdyż nie miał na myśli stwierdzenia, 

że na szkoły jest wydawane za dużo pieniędzy. To nie było jego zamysłem. Natomiast jego 

wątpliwość ze zwiększaną się dotacją wydatków budżetowych oświaty dotyczyła między 

innymi, czy nie jest to efektem wzrastającej chociażby emigracji uczniów poza teren powiatu.   

I tylko taką uwagę chciał zwrócić.  

Radny zgodził się z tym, że wszystkie propozycje dyrektorów szkół są akceptowane przez 

Zarząd Powiatu i Komisję Oświaty. Jednak co do kierunków kształcenia to jemu chodziło               

o to, czy zasadnym jest powtarzanie tych samych kierunków w szkołach położonych blisko 

siebie.  

 

Radna Lidia Elert zauważyła, że nabór do szkół ponadgimnazjalnych w Ozorkowie wcale nie 

wygląda tak źle. Natomiast jeśli chodzi o bezrobocie to ma nadzieję, że Starostwo Powiatowe 

i Powiatowy Urząd Pracy pomoże miastu Ozorków.  

 

Radny Adam Bączyk wskazał, że problemy oświatowe dotyczą różnych powiatów. Między 

innymi pobliskiego Powiatu Pabianickiego. W Konstantynowie zagrożone było istnienie 

Liceum Ogólnokształcącego (jedynego w tym mieście). Nie doszło do tego po zmasowanej 

obronie mieszkańców, młodzieży i inicjatywie zarówno burmistrza jak i radnych, nauczycieli 

podpisaniu umowy z wyższymi uczelniami Łodzi: Uniwersytetem Medycznym, 

Uniwersytetem Łódzkim, Politechniką Łódzką, które to uczelnie wzięły jakby patronat nad 

tym liceum.  Delegują tam wykładowców na pewne poglądowe lekcje. W tym roku nie było 

problemu z naborem młodzieży. Zaczęło to się komasować finansowo, a w perspektywie  

prawdopodobnie to liceum ma szansę bytu i rozwoju. Może to jest jakiś pomysł na dalsze 

funkcjonowanie oświaty, żeby uatrakcyjnić pewne licea, pewne szkoły średnie, które w ten 

sposób miałyby szansę zaistnieć ma rynku.  
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Przewodniczący Rady podziękował za organizację, wkład i inicjatywę Targów Edukacyjnych. 

Takie targi dla młodzieży na pewno są potrzebne.   

  

Radna Lidia Elert podziękowała Staroście za to, że wziął pod uwagę osoby, które pracują jako 

pracownicy niepedagogiczni w szkołach powiatowych i myśli o tym, żeby zabezpieczyć 

środki dla tych osób. Pamięta, że były takie plany, aby osoby niepedagogiczne, na takim 

niższym szczeblu (szatniarki, gospodarczy, czy woźne) były zatrudniane przez jakąś firmę 

sprzątającą. Jest bardzo zadowolona, że Starosta wycofał się z tego i dziękuję za to.  

  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie informację. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada informację przyjęła.  

 

Ad. 7 

Informacja w zakresie analizy oświadczeń majątkowych Radnych Powiatu Zgierskiego  

stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił informację.  

 

Informacja w zakresie analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez członków zarządu, 

skarbnika powiatu, sekretarza powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych oraz osób 

wydających decyzje administracyjne w imieniu Starosty stanowi załącznik nr 11                         

do protokołu. 

 

Starosta przedstawił informację.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach o godz. 11
45

. 

Przewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 12
15

. 

 

Ad. 8a) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/290/12 Rady Powiatu Zgierskiego              

z dnia 30 listopada 2012 r. w sprawie ustalenia godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 

terenie Powiatu Zgierskiego na rok 2013 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Wicestarosta Zgierski Marcin Karpiński przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/406/13 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 października 2013 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/290/12 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 30 listopada 2012 r. w sprawie ustalenia godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Zgierskiego na rok 2013 stanowi załącznik nr 13                           

do protokołu.  
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Ad. 8b) 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miasta Głowna prowadzenia zadań 

publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 

administracyjnych miasta Głowna oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla Gminy 

Miasta Głowna w celu realizacji przejętych zadań stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/407/13 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 października 2013 r. w sprawie powierzenia Gminie Miasta Głowna 

prowadzenia zadań publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami 

powiatowymi w granicach administracyjnych miasta Głowna oraz udzielenia dotacji przez 

Powiat Zgierski dla Gminy Miasta Głowna w celu realizacji przejętych zadań stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu.  
 

Ad. 8c) 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa prowadzenia zadań 

publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami powiatowymi w granicach 

administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia dotacji przez Powiat Zgierski dla Gminy 

Miasta Ozorkowa w celu realizacji przejętych zadań stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/408/13 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 października 2013 r. w sprawie powierzenia Gminie Miasta Ozorkowa 

prowadzenia zadań publicznych Powiatu Zgierskiego w zakresie zarządzania drogami 

powiatowymi w granicach administracyjnych miasta Ozorkowa oraz udzielenia dotacji przez 

Powiat Zgierski dla Gminy Miasta Ozorkowa w celu realizacji przejętych zadań stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu.  
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Ad. 8d) 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu Zgierskiego                                 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2014 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu Zgierskiego                                 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2014 – po autopoprawkach stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały po autopoprawkach.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały po autopoprawkach.  

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/409/13 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 października 2013 r. w sprawie uchwalenia programu współpracy 

Powiatu Zgierskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2014 stanowi załącznik nr 20                    

do protokołu.  
 

Ad. 8e) 

Projekt uchwały w sprawie podwyższenia wysokości świadczenia pieniężnego na 

zagospodarowanie dla osoby usamodzielnianej stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu    1 radny. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/410/13 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 października 2013 r. w sprawie podwyższenia wysokości świadczenia 

pieniężnego na zagospodarowanie dla osoby usamodzielnianej stanowi załącznik nr 22                     

do protokołu.  
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Ad. 8f) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łódzkiemu 

Wschodniemu stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/411/13 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 października 2013 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Łódzkiemu Wschodniemu stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

 

Ad. 8g) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/316/12 Rady Powiatu Zgierskiego                

z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2013               

stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Iwona Stańczyk przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska  w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/412/13 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 października 2013 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/316/12 

Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2013 stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

 

Ad. 8h) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/315/12 Rady Powiatu Zgierskiego                

z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2013-2022 stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej,  

 Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska, 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

 Budżetowo-Finansowej,  

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XL/413/13 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 25 października 2013 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/315/12 

Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2013-2022 stanowi załącznik nr 28 do 

protokołu.  

 

Ad. 9 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 

Powiatu stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

 

Ad. 10 

Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Ad. 11 

Starosta oświadczył, iż odpowiedzi na interpelacje zostaną udzielone na piśmie                          

w statutowym terminie. 

 

Ad. 12 

Radni nie składali oświadczeń i wniosków. 

 

Ad. 13 

Nie zabierali głosu osoby niebędące radnymi. 

 

Ad. 14 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia             

XL sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 12
40

. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała        


